



AXBOROT XATI

Hurmatli hamkasblar! Sizlarni 2024 yil 15 noyabr kuni Toshkent tibbiyot akademiyasi, Alfraganus Universiteti, Ryazan Davlat tibbiyot Universiteti (Rossiya), Gomel Davlat tibbiyot Universiteti (Belorussiya) bilan hamkorlikda bevosita muloqot (оффлайн) va masofaviy texnologiyalar vositasida (онлайн) xalqaro miqyosida o'tkaziladigan **“Zamonaviy pediatriyaning dolzarb muammolari: bolalar kasalliklari diagnostikasi va davosining yangi imkoniyatlari”** mavzusidagi III-ilmiy-amaliy xalqaro anjumanda ishtirok etishga taklif etamiz.

Anjuman ishi yo'nalishi:

- ❖ Bolalar kasalliklarining diagnostikasi va davomining innovatsion usullari
- ❖ Neonatologiya, bolalar kardiologiyasi, nevrologiyasi, kardiorevmatologiyasi, allergologiyasi va nefrologiyasining zamonaviy klinik jixatlari
- ❖ Bolalarda nafas a'zolari kasalliklarini diagnostikasi, davolash va profilaktikasining yangi imkoniyatlari
- ❖ Bolalar kasalliklari klinikasida koviddan keyingi sindrom
- ❖ Bolalar xirurgiyasi va stomatologiyasining dolzarb muammolari
- ❖ Erta yoshdagi bolalarni ovqatlantirish, ko'krak suti, bola va ona salomatligidagi ahamiyati
- ❖ Bolalar kasalliklarini tashxislash va davolashda genetik tekshiruv usullarining yangi istikbolli imkoniyatlari
- ❖ Bolalar kasalliklarining rivojlanishida ekologik muhit omillarining dolzarb muammosi
- ❖ Yosh tadqiqotchi (talabalar uchun)
- ❖ Pediatriya fanlarini o'qitishda innovatsion yondoshuvlar

Anjumanda qatnashish uchun taklif qilinadi: pediatriya, neonatologiya, bolalar stomatologiyasi, bolalar xirurgiyasi, bolalar nevrologiyasi, bolalar allergologiyasi sohasidagi olimlar va amaliyot shifokorlari, ilmiy xodimlar, o'qituvchilar, magistrantlar, doktorantlar, talabalar hamda sog'liqni saqlash boshqarmasi mutaxasislari va rahbarlari. Anjumanda maqola nashri bilan yoki nashrsiz (tinglovchi sifatida) ham ishtirok etish mumkin.

Har bir muallif **2 tadan ko'p bo'lmagan maqola** yuborish huquqiga ega. Har bir maqola uchun 250 ming so'm to'lov amalga oshirish shart. Maqolalar o'zbek, rus va ingliz tillarida qabul qilinadi. Konferensiyaga qatnashish: ma'ruza bilan yoki faqat ilmiy maqola chop etish.

Maqolalar O'zR OAKning ro'yxatidagi jurnallardan biri "TTA Axborotnomasi"ning maxsus sonida chop etilishi rejalashtirilgan. Maqolaga qo'yiladigan talablar https://ttaa.tma.uz/vestnik-pdf/ttaa-2016-01_p159.pdf ko'rsatilgan.

Maqolalarni konf.pediatr.2024@mail.ru elektron pochtaga yuboringiz mumkin. Ilmiy maqola tashkiliy qo'mita tomonidan ko'rib chiqilgandan so'ng, to'lovni amalga oshirish to'g'risida xabar beriladi, shundan so'ng to'lovni amalga oshirish tavsiya qilinadi.

Tashkiliy qo'mita tomonidan ilmiy maqolalar elektron shaklda **2024 yil 20 oktabrgacha** qabul qilinadi, kechiktirilgan maqolalar qabul qilinmaydi. Materiallarning sifati va mazmuniga muallif javobgar bo'ladi. Redaksiya a'zolarining anjuman mavzusiga mos kelmagan, ko'rsatilgan muddatdan kechikib yuborilgan va talabga mos bo'lmagan maqolalarni qabul qilmaslik xuquqi bor.

Konferensiyada ma'ruza bilan ishtirok etuvchi talabgorlar 25 oktabr 2024 yilgacha ma'ruzalar uchun mas'ul shaxs Avezova Guloyim Sattarovnaga (+998997020872) guloyimavezova77@gmail.com, Tashmatova Gulnoza Alovna (+998 94-678-63-26) tashmatovagulnoza@gmail.com murojaat qilishlari lozim.

Konferensiyaning axborot koordinatorlari:

1. Bolalar kasalliklari propedevtikasi kafedrası
2. Oilaviy tibbiyotda bolalar kasalliklari kafedrası
3. Bolalar kasalliklari kafedrası

Konferensiyada Sizlarni kutib qolamiz!



ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Уважаемые коллеги! Приглашаем Вас принять участие в III-международной научно-практической конференции **«Актуальные вопросы современной педиатрии: новые возможности диагностики и лечения детских болезней»**, которая состоится 15 ноября 2024 года в Ташкентской медицинской академии совместно с Университетом Альфраганус, Рязанским Государственным Университетом (Россия), Гомельским Государственным Университетом (Беларуссия) (оффлайн и с использованием дистанционных технологий).

Направления работы конференции:

- ✓ Инновационные методы диагностики и лечения детских болезней
- ✓ Современные клинические аспекты неонатологии, детской кардиологии, неврологии, кардиоревматологии, аллергологии и нефрологии
- ✓ Новые возможности ранней диагностики, лечения и профилактики заболеваний органов дыхания у детей
- ✓ Постковидный синдром в клинике детских болезней
- ✓ Актуальные проблемы детской хирургии и стоматологии
- ✓ Питание детей раннего возраста, грудное вскармливание
- ✓ Новые перспективные возможности методов генетического тестирования в диагностике и лечении детских заболеваний.
- ✓ Актуальные проблемы экологических факторов в развитии детских болезней
- ✓ Молодой исследователь (для студентов)
- ✓ Инновационные подходы к преподаванию предметов по педиатрии

К участию в конференции приглашаются: ученые и практики в области педиатрии, неонатологии, детской стоматологии, детской хирургии, детской аллергологии, детской неврологии, детской нефрологии научные сотрудники, преподаватели, магистранты, докторанты, студенты, а также руководители и специалисты управления здравоохранения. Возможно участие с публикацией и без публикации материалов (в качестве слушателя).

Каждый автор может предоставить **не более 2-х статей** по вышеуказанным разделам. Оплата 250 тыс. сум за статью. Публикация статьи планируется в специальном выпуске Вестник ТМА, который числится в списке ВАК РУз. Требования предъявляемые к статье указаны https://ttaa.tma.uz/vestnik-pdf/ttaa-2016-01_p159.pdf.

Публикации можете отправить на электронную почту conf.pediatr.2024@mail.ru. После того, как научная статья будет рассмотрена оргкомитетом, выдается уведомление об оплате, после чего рекомендуется произвести оплату.

Официальные языки конференции: узбекский, русский, английский. Формы участия в конференции – очная (выступление с докладом) и заочная (публикация статей).

Материалы для участия в конференции принимаются **до 20 октября 2024 года**, поздние заявки не принимаются. Автор несет ответственность за качество и содержание материалов. Члены редколлегии имеют право не принимать статьи, не соответствующие теме конференции, присланные с опозданием указанного срока и не соответствующие требованиям.

Для участия в конференции с докладом необходимо до 20 октября 2024 года отправить Авезовой Гулойим Саттаровне (+998997020872), guloyimavezova77@gmail.com, Ташматовой Гульнозе Алоевне (+998 94-678-63-26) tashmatovagulnoza@gmail.com

Информационные координаторы:

1. Кафедра пропедевтики детских болезней
2. Кафедра детские болезни в семейной медицине
3. Кафедра детские болезни



INFORMATION LETTER

Dear colleagues! We invite you to take part in the III International scientific and practical conference "**Topical issues of modern pediatrics: new opportunities for the diagnosis and treatment of childhood diseases**", which will be held on November 15, 2024 at the Tashkent Medical Academy together with Alfraganus University, Ryazan State University (Russia), Gomel State University (Belarus) (offline and online).

Directions of the conference:

- ❖ Innovative methods of diagnosis and follow-up of children's diseases
- ❖ Modern clinical aspects of neonatology, pediatric cardiology, neurology, cardiorheumatology, allergology and nephrology
- ❖ New opportunities for diagnosis, treatment and prevention of respiratory diseases in children
- ❖ Post-Covid syndrome in the pediatric clinic
- ❖ Actual problems of children's surgery and dentistry
- ❖ Early childhood feeding, breast milk and its importance for child and mother health
- ❖ New promising possibilities of genetic testing methods in diagnosis and treatment of children's diseases
- ❖ Actual problem of environmental factors in the development of children's diseases
- ❖ Young researcher (for students)
- ❖ Innovative approaches in teaching pediatrics

To participate in the conference are invited: scientists and practicing

doctors in the fields of pediatrics, neonatology, pediatric dentistry, pediatric surgery, pediatric neurology, pediatric allergology, scientific staff, teachers, master's students, doctoral students, as well as **specialists and managers of the health department**. It is possible to participate in the conference with or without publication (as a listener).

Each author has the right to submit **no more than 2 articles**. A payment of 250,000 Uzbek som (20\$) is required for each article. Articles are accepted in Uzbek, Russian and English. Attending a conference: with a lecture or publishing a scientific article only.

The articles are planned to be published in a special issue of " TMA Bulletin", one of the journals on the list of RUZ SCC. Requirements for the article are shown at https://ttaa.tma.uz/vestnik-pdf/ttaa-2016-01_p159.pdf.

You can send articles to konf.pediatr.2024@mail.ru, after the review of the article by the organizing committee, a payment notification is issued, after which payment is recommended.

Scientific articles will be accepted by the organizing committee in electronic form until **October 20, 2024**, delayed articles will not be accepted. The author is responsible for the quality and content of the materials. Members of the editorial board have the right not to accept articles that do not correspond to the theme of the conference, are sent late and do not meet the requirements.

Applicants participating in the conference with a report until October 25, 2024 The person responsible for lectures should contact Avezova Guloyim Sattarovna (+998997020872) guloyimavezova77@gmail.com, Tashmatova Gulnoza Alovna (+998 94-678-63-26) tashmatovagulnoza@gmail.com.

Information coordinators of the conference:

1. Department of propaedeutics of children's diseases
2. Department of children's diseases in family medicine
3. Department of Children's Diseases

We look forward to seeing you at the conference!